
 

                                                     Z Á P I S N I C A  

z VIII. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Šiba, ktoré sa konalo dňa  11.12.2024 v kancelárii 

starostu obce  
 

P r í t o m n í:  Peter Lenárt, starosta obce 

              Poslanci: Zuščík Radoslav, Čižmárová Ľudmila, Vujčíková Kamila,  

                                        Zamborský Gabriel, Tilický Rudolf, Alena Kravčíková,  

                                        Buliščák Miroslav 

                         B l a ž e j č í k o v á  Anna – kontrolórka 

N e p r í t o m n í:  - 

                                      

P r o g r a m:             1. O t v o r e n i e 

                                    2. Schválenie programu zasadnutia  

   3. Voľby overovateľov zápisnice  

4. Interpelácia poslancov 

     5. Kontrola plnenia uznesenia 

   6. Schválenie VZN o miestnych daniach na území obce Šiba 

                                   7. Schválenie VZN o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebný    

                                       odpad na území obce Šiba 

   8. Schválenie VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný   

                                        stavebný odpad na území obce Šiba   

   9. Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu obce na rok 2025  

                                        s výhľadom na roky 2026, 2027  

   10. Schválenie rozpočtu Obce Šiba na rok 2025, s výhľadom na roky   

                                         2026, 2027 

   11. Úprava rozpočtu r. 2024 

   12. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025 

   13. Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu obcí okresu Bardejov 

   14. Návrh a schválenie odmien poslancov obecného zastupiteľstva 

15. Rôzne 

                                   16. Návrh uznesenia 

                                   17. U k o n č e n i e    

 

1. O t v o r e n i e 

     Ôsme zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Peter Lenárt. Privítal prítomných poslancov. 

Konštatoval, že toto zasadnutie je uznášania schopné. Predložil program rokovania na schválenie, 

ktorý bol jednohlasne prijatý. Taktiež v tomto bode starosta obce určil za  overovateľov zápisnice,  

p. Kamilu Vujčíkovú a p. Rudolfa Tilického.  

 

4. I n t e r p e l á c i a   p o s l a n c o v 

    V tomto bode mohli vystúpiť poslanci so svojimi pripomienkami ( postrehmi ) resp.  

pripomienkami od občanov. Žiadne pripomienky neboli vznesené.   

   

5. K o n t r o l a    p l n e n i a    u z n e s e n i a 

     Kontrolu plnenia prijatého uznesenia zo dňa 06.11.2024 predniesol starosta obce v rámci svojich 

poznámok.  

 

6. Schválenie VZN o miestnych daniach na území obce Šiba  

     V tomto bode starosta obce oboznámil poslancov, že bol vyvesený Návrh VZN o miestnych 

daniach na území obce Šiba na internetovej stránke obce aj na úradnej tabuli. Toto VZN sa menilo 

len v sadzbe a cene lesných pozemkov. Cena za lesné pozemky sa znížila z 0,10 € na 0,06 €, sadzba 

dane za lesné pozemky sa zvýšila z 0,80 % na 1,20 %. K návrhu VZN neboli od občanov podané 

žiadne pripomienky. Starosta požiadal poslancov o ich vyjadrenia a o schválenie VZN. Poslanci 

nepodali žiadne pripomienky a VZN bolo jednohlasne prijaté.  

 

 



7. Schválenie VZN o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na   

    území obce Šiba  

     V tomto bode starosta obce oboznámil poslancov, že bol vyvesený Návrh VZN o nakladaní 

s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území obce Šiba na internetovej stránke 

obce aj na úradnej tabuli. Toto VZN menilo spôsob zberu komunálneho odpadu z neváženého 

odpadu na vážený množstevný zber. Váženému množstevnému zberu sa poslanci venovali aj na 

predchádzajúcej schôdzi, kde dospeli k názoru že je to dobrý spôsob. K návrhu VZN neboli od 

občanov podané žiadne pripomienky. Starosta požiadal poslancov o ich vyjadrenia a o schválenie 

VZN. Poslanci nepodali žiadne pripomienky a VZN bolo jednohlasne prijaté.  

 

 

8. Schválenie VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na 

území obce Šiba  

        V tomto bode starosta obce oboznámil poslancov, že bol vyvesený Návrh VZN o miestnom 

poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území obce Šiba na internetovej stránke 

obce aj na úradnej tabuli. Z dôvodu, že obec prechádza na vážený množstevný zber je potrebné 

zmeniť aj sadzbu poplatku. V návrhu VZN bola navrhnutá sadzba poplatku 0,06 €/l odpadu. Po 

prepočtoch nákladov a príjmov za rok 2024 sa navrhnutá sume mení na 0,055 €/l. Starosta oboznámil 

poslancov aj s vypracovanou tabuľkou ohľadne výšky zálohy za jednotlivé nádoby a počty občanov 

v domácnosti. Starosta požiadal poslancov o ich vyjadrenia a o schválenie VZN. Poslanci nepodali 

žiadne pripomienky a VZN bolo jednohlasne prijaté.  

 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu obce na rok 2025, s výhľadom na roky 

2026, 2027 

     V tomto bode bolo prednesené stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu obce na rok 

2025, s výhľadom na roky 2026, 2027 v ktorom hlavný kontrolór odporúča schváliť rozpočet obce.  

 

10. Schválenie rozpočtu Obce Šiba na rok 2025, s výhľadom na roky 2026, 2027 

     Návrh rozpočtu na rok 2025-2027 bol zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce 

Šiba. Po prejednaní jednotlivých položiek,  hlavne kapitálového rozpočtu a na základe odporúčania 

hlavného kontrolóra bol rozpočet obce na roky 2025, 2026, 2027 schválený jednohlasne.  

 

11. Úprava rozpočtu r. 2024 

     V tomto bode poslanci schválili úpravu rozpočtu na rok 2024 z dôvodu, že je potrebná úprava 

medzi schváleným a čerpaným rozpočtom. Jedná sa len o úpravy medzi položkami.  

 

12. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025 

     Hlavný kontrolór obce je povinný predkladať poslancom plán kontrolnej činnosti na jednotlivé 

polroky. Po prednesení ho poslanci jednohlasne schválili.  

 

13. Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu obcí okresu Bardejov  

     Z dôvodu právnych zmien bolo potrebné schváliť novú Zmluvu o zriadení spoločného obecného 

úradu obcí okresu Bardejov, ktorého súčasťou je aj Obec Šiba. Táto zmluva zahŕňa služby, ktoré 

poskytuje spoločný obecný úrad obciam v okrese Bardejov a taktiež aj obci Šiba. Poslanci po 

oboznámení sa s obsahom zmluvy, ju jednohlasne schválili a poverili starostu obce, aby ju podpísal.  

 

14. Návrh a schválenie odmien poslancov obecného zastupiteľstva 

     V tomto bode starosta predniesol návrh odmien poslancov, požiadal poslancov o ich vyjadrenie 

k návrhu. Po prejednaní bol návrh jednohlasne schválení.   

 

15. Rôzne    

     V tomto bode starosta informoval poslancov, že projekt „Rekonštrukcia kuchyne KSB“ bol 

začatý. Starosta obce informoval poslancov, že v zmysle podmienok zmluvy o dielo s úspešným 

dodávateľom, doba realizácie je 60 dní od prevzatia staveniska, čo pri priaznivých okolnostiach bude 

predstavovať ukončenie stavebných prác tesne pred plánovanou akciou ,,Obecný fašiangový ples 

v Šibe, ktorý sa má konať 15.2.2025. A keďže samotná modernizácia kuchyne okrem rekonštrukcie 

vnútorných priestorov, z časti pozostáva aj z doplnenia resp. modernizácie niektorých 



gastronomických zariadení a nábytku, starosta obce dal do diskusie, čo s plesom. Starosta vyjadril 

obavu, že do 15.2.2025 sa to nestihne všetko dať do poriadku. Po konštruktívnej diskusii sa nakoniec 

všetci zhodli, že v dôsledku daných skutočnosti, bude najrozumnejšie, fašiangový ples v roku 2025 

zrušiť. Ďalej sa prejednával tradičný turistický prechod  Šiba – Čergovská chata - Šiba. Starosta 

informoval poslancov o tom, , že organizácia KTS v Šibe zanikla resp. už nie je aktívna. Z toho 

dôvodu sa obrátil na poslancov, ako s touto akciou, či ju bude obec organizovať samostatne alebo 

nie. Poslanci sa vyjadrili, že je to dobrá tradícia a navrhli v nej pokračovať. V diskusii sa predniesol 

aj návrh poslanca p. Zamborského, aby sa uskutočnila akcia Kvapka krvi. Starosta privítal takúto 

skvelú myšlienku a súhlasil s podmienkou, aby organizačné veci s tým spojené, riešil poslanec p. 

Zamborský. Starosta oboznámil poslancov aj s prípravou projektovej dokumentácie – II. Etapy 

Revitalizácie cintorína v Obci Šiba, ktorý zahŕňa okrem oplotenia a parkoviska, aj  vstup z hornej 

časti, ktorý je výškovo veľmi členitý a to predstavuje značné komplikácie pri jeho samotnom 

naprojektovaní. Tomuto projektu, ktorý je v príprave, sa budú poslanci venovať na nadchádzajúcich 

zasadnutiach obecného zastupiteľstva.  

 

16. Návrh uznesenia    

     V tomto bode boli prednesené všetky schválené uznesenia.  

 

 17. U k o n č e n i e 

     Starosta obce sa poďakoval prítomným za ich účasť a týmto zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

V Šibe,  13.12.2024 

        Peter Lenárt v. r. 

                                                                                               starosta obce 

Overovatelia:                                     

                  

Kamila Vujčíková        v. r.         ...................................                        

 

Rudolf Tilický             v. r.          ..................................... 


